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Vragen van het lid Oskam (CDA) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over een nieuwe speler op de reclasseringsmarkt: «Info-Excellente» 
(ingezonden 20 december 2013). 

Vraag 1
Is er met de oprichting van Info-Excellente, een organisatie die onderzoeken 
en rapportages wil aanbieden teneinde de recidive te verminderen van 
verdachten en daders, sprake van een nieuwe speler op de reclasserings-
markt?1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat Info-Excellente erkenning als reclasseringsorganisatie 
heeft aangevraagd? 

Vraag 3
Is het waar dat deze aanvraag voor erkenning bekend was ten tijde van de 
plenaire behandeling van de begroting van Veiligheid & Justitie voor 2014? 
Zo ja, waarom heeft u de Kamer hier niet over geïnformeerd?2 

Vraag 4
Hoe valt de toetreding van Info-Excellente te plaatsen binnen uw streven om 
samenwerking tussen de bestaande reclasseringsorganisaties nog verder te 
intensiveren? Wat is de stand van zaken aangaande dit samenwerkingspro-
ces?3

1 http://www.info-excellente.com/, geraadpleegd op dinsdag 17 december 2013
2 Behandeling begrotingsstaten Veiligheid & Justitie 2014, 21 november 2013, nr. 33 750 VI
3 Algemeen overleg Reclassering, 3 april 2013, Kamerstuk 29 270, nr. 83
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